

STYREMØTE #31**DATO** : 18.06.19**STED** : Lailas

Til stede :

Hanne Holmstrøm Karlsen

Thomas

Pål Valbjørk

Marius

Rasmus

Kommende møte: te høsten

PKT.	SAKER	ANSV	DATO
12.7	Selge skiltplass Kom med forslag til nye sponsorer til neste møte #27 Wok market - fortsette, eller fjerne skilt ? #28 samme	Alle	
16.1	Skilt til de forskjellige "hindrene" på ferdighetscenter. QR kode med link til youtube video, howto. Lukas og Rasmus kan lage video.	Rasmus	Vår/sommer/ høst 19
20.1	Ny runde med klubbtrøyer er i gang. #26 - Ny runde - bestillingsskjema - behov #31 - ny bestillingsrund. siste frist 20/6. pål skal ha enkel xl, fetæs inn i.	Hanne Hanne	
29.1	Uke 23. Sykkel uke - Nedre glomma arrangere jentemixtur. nybegynner. pump, dirt, ferdighetscenter. fellestur. annonserer FH tur. Får inntil 5000 for hver dag med arrangement. Er snakk om 3 dager. #31 - morten må fakturerer dette.		

31.1	samarbeidsavtale med g-sport. pål tar kontakt om uklarheter på avtalen		
31.2	avsluttning 2/7. er postet. grille?kake?		

Gressvik den 18.06.19
ref. Marius Larssen